
       

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Beantwoording Technische vragen 
PPN 2024 - 2027 



CDA 
Partij Vraag  

nr 
Prog Onderwerp Vraag 

CDA 
 
 
 

1 9 
p.9 

Toenemende aandacht voor de 
regio 
 
 

Vraag:  
Hoe staat het met de plattelandsvisie? En hoe moeten wij het manifesteren zien in P-10 
verband? 
 
 
Antwoord: 
De analyse van het landelijk gebied (nulmeting) wordt in september van 2023 opiniërend 
aan u voorgelegd. Bij de ontwikkeling van de plattelandsvisie wordt in de P10 op thema’s 
samengewerkt, door o.a. kennis- en informatie-uitwisseling, en gezamenlijke lobby 
richting het Rijk en Europa. 
 

CDA 
 
 
 

2 7 
p.12 

IZA en GALA 
 
 

Vraag:  
Wat zijn de verwachtingen voor de gemeente Dalfsen voor de landelijke afspraken IZA en 
GALA? 
 
Antwoord: 
De landelijk afspraken rond het IZA en GALA zijn veelomvattend. Wij verwachten dat de 
uitvoering van deze Akkoorden zal leiden tot versterking van de zorg-preventie structuur 
in de regio en lokaal, waarbij het uiteindelijk streven is een verbetering van de gemiddelde 
gezondheid, (gemeten en beleefd)  In elke regio moet op basis van het IZA en het GALA 
een preventie-infrastructuur tot stand gebracht worden op het niveau van de 
zorgkantoorregio. Daartoe zijn middelen vanuit diverse financieringsstromen bij elkaar 
gevoegd in enkele specifieke uitkeringen.  
Zoals al tijdens de informatieve behandeling van de stand van zaken van het 
preventiebeleid in de raadscommissie van 5 juni is besproken willen wij in de tweede helft 
2023 in een interactieve bijeenkomst u informeren en met u in gesprek over de 
achtergrond, inhoud en effecten van IZA, GALA en de onlangs vastgestelde 
Hervormingsagenda Jeugd. 

  



Partij Vraag  
nr 

Prog Onderwerp Vraag 

CDA 
 
 
 

3 3 
p.25 

Beheer openbare ruimte 
 
 

Vraag:  
Er wordt gestart met een integrale werkwijze voor programmeren van de (onderhouds) 
werkzaamheden. In welke mate past dit (volledig) binnen het vigerende IBOR? 
 
Antwoord: 
Het IBOR heeft als basis gediend bij het totstandkoming van het MJOP (de integrale 
werkwijze voor programmeren van de onderhoudswerkzaamheden). Het sluit daar dan 
ook volledig op aan. 

CDA 
 
 
 

4 8 
p.30 

Duurzaamheid en milieu 
 
 

Vraag:  
Wanneer zijn de onderzoeken en voorbereidingen voor het lokale energiebedrijf 
afgerond? 
 
Antwoord: 
Zie GB vraag 6. Hierover is onlangs een raadsmemo gedeeld. 

CDA  5 9 
p.32 

Ruimtelijke ordening en 
volkshuisvesting 
 
 

Vraag: 
Aangegeven wordt dat Dalfsen op 1 januari 2024 voldoende voorbereid is om te werken 
volgens de eisen van de omgevingswet. Op basis van welke analyse/toets wordt deze 
stelling gebaseerd? Betekent dit ook dat er in principe geen problemen met de 
dienstverlening verwacht worden? 
 
Antwoord 
Het kernteam Omgevingswet heeft aan de hand van de VNG-tool “Klaar voor de Start” 
geïnventariseerd waar de gemeente Dalfsen staat, en wat er nog moet gebeuren voordat 
op 1 januari 2024 de wet in werking treedt.  
Conclusie: er moet nog wel het één en ander gebeuren, maar dat hebben we allemaal in 
beeld en in planning. Op 1 januari 2024 werkt de gemeente Dalfsen in lijn met de 
Omgevingswet:  

• onze Omgevingsvisie is gereed, en er is een plan gemaakt voor het actualiseren 
daarvan; 

• de inrichting van het omgevingsplan is gereed, en we kunnen een wijziging in het 
omgevingsplan doorvoeren; 

• een vergunningaanvraag kan via het Omgevingsloket ingediend en verleend 
worden; 

• op onze website kunnen inwoners en bedrijfsleven informatie vinden over de 
werkwijze van de gemeente bij vergunningen, initiatieven en participatie. 

• de organisatie en bestuur zijn bekend met de nieuwe rollen en 



Partij Vraag  
nr 

Prog Onderwerp Vraag 

verantwoordelijkheden onder de Omgevingswet; 

• In de tweede helft van 2023 neemt de gemeenteraad een besluit over 
adviesrecht en delegatie onder de omgevingswet, in overleg met de raadsgriffie 
wordt – indien gewenst – een technische sessie georganiseerd voor de 
gemeenteraad.  

 
 
Bij het invoeren van een nieuwe werkwijze zullen er altijd enkele opstartproblemen zijn 
maar we bereiden ons maximaal voor. 
 

CDA 6 9 
p.56 

Ruimtelijke ordening en 
volkshuisvesting 
 
 

Vraag: 
Is er een combinatie mogelijk van dorpsvisie en woonzorgvisie? 
 
Antwoord: 
Een woonzorgvisie is een gemeentebrede visie die elke gemeente wettelijk gezien 
verplicht moet opstellen. Het bevat doelstellingen ten aanzien van wonen en woningbouw, 
met daarbij ook uitspraken over hoe om te gaan met de huisvesting van doelgroepen. 
Een dorpsvisie is op een andere schaal (lager) en gaat meer over de integrale 
toekomstvisie van een dorp. Daarmee is een combinatie niet voor de hand liggend en zou 
het passender zijn om een dorpsvisie als uitwerking van de Omgevingsvisie te zien. Zoals 
nu bijvoorbeeld gebeurd aan de Burg. Backxlaan.  

 
  



ChristenUnie 
Partij Vraag  

nr 
Prog Onderwerp Vraag 

CU 
 
 
 

1 1 
p.20/2
1 

Inwonerbetrokkenheid 
 
 

Vraag:  
Hoe staat het met de mogelijkheid voor inwoners om per mail geïnformeerd te worden 
over belangrijke ontwikkelingen in de gemeente? Dit lijkt nog weinig bekend bij  inwoners. 
 
Antwoord: 
De uitrol van de e-mail attenderingsservice van overheid.nl over berichten over uw/de 
buurt gaat landelijk na de zomer plaatsvinden. Dit gaat gefaseerd gebeuren. Wanneer de 
attenderingsservice voor Dalfsen beschikbaar is, informeren we onze inwoners. 
 

CU 2 1 
p.35 

Budget voor maatschappelijke 
initiatieven.  
 

Vraag: 
Budget van € 500.000 voor maatschappelijke initiatieven. Wat wordt hier voor gedaan? 
Gaat dit naar nieuwe maatschappelijke initiatieven of juist naar kaderstelling, 
ondersteuning en verlaging administratieve lasten vanuit initiatieven?   
 
Antwoord: 
Zie Gemeente Belangen vraag 11. 
 

CU 3 1 p.35 Implementatie data 
ondersteunend werken 

Vraag: 
Is  € 75.000 per jaar wel voldoende voor implementatie dataondersteunend werken? Moet 
dit niet worden ondergebracht bij doorontwikkeling digitalisering zodat dit in samenhang 
wordt opgepakt? 
 
Antwoord: 
De € 75.000 per jaar is begroot voor het technisch opzetten van een datawarehouse, het 
bouwen van dashboards voor de gehele organisatie en borging voor het data-
ondersteunend werken. 
De grootste investeringen tbv het datawarehouse en opleidingen worden in 2023 al 
gerealiseerd. Hierdoor kunnen de komende jaren de verschillende databronnen gefaseerd 
ontsloten worden door onze eigen medewerkers in samenwerking met onze partners. 
Door de kennis zelf in huis te hebben en de gefaseerde uitvoering, zijn we van mening dat 
€ 75.000 per jaar haalbaar is. 
 
Door het data ondersteunend werken mee te nemen onder de paraplu van het 
programma digitale dienstverlening, wordt ook de samenhang geborgd. 
 



Partij Vraag  
nr 

Prog Onderwerp Vraag 

CU 
 
 
 

4 3 
p.43 

Degeneratiekosten.  
 
 

Vraag:  
Dit is budgetneutraal omdat de nutsbedrijven een vergoeding betalen aan de gemeente.  
Hoe wordt dit in de praktijk uitgevoerd? Wie controleert dit? 
 
Antwoord: 
Voor het in de openbare ruimte aanleggen van bijvoorbeeld gas, water en 
elektriciteitskabels en leidingen is toestemming van de gemeente nodig. Hier wordt leges 
in rekening voor gebracht. Het betekent ook, bij goed herstel van verhardingen, dat er 
sprake is van extra onderhoud of herstel. Voor de extra werkzaamheden wordt een 
schadevergoeding door de gemeente in rekening gebracht, de zogenaamde 
degeneratiekosten. De kosten worden in rekening gebracht bij de netbeheerder. 
Bovenstaande is vastgesteld in de Algemene Verordening Ondergrondse Infrastructuur 
(AVOI). De in rekening te brengen kosten zijn gebaseerd op afspraken tussen de 
telecomsector en de VNG, vastgelegd in de Richtlijn tarieven graafwerkzaamheden 
telecom. Op de uitvoering van kabel en leidingwerkzaamheden wordt door de gemeente 
toezicht gehouden. Het herstel van verhardingen wordt opgenomen in de 
onderhoudsplanning. 
 

CU 
 
 
 

5 6 
p.49 

Schuldhulpverlening Vraag:  
Er worden bij toename vraag schuldhulpverlening en aanpassing wettelijke termijn 
schuldsanering extra kosten verwacht. Waarom zijn deze niet opgenomen? 
 
Antwoord: 
Ten tijde van het opmaken van de jaarrekening en de perspectiefnota waren de 
voornemens om de saneringstermijn te halveren nog onvoldoende uitgewerkt. Inmiddels 
heeft landelijke besluitvorming plaatsgevonden en is bekend dat de halvering van de 
saneringstermijn niet per 1 januari 2024, maar al per 1 juli 2023 in gaat. Er is geen 
overgangstermijn opgenomen voor cliënten waarvoor nu al een schuldsanering loopt. 
Hierover lopen nog wel gesprekken. Op dit moment zijn we bezig om de kosten en 
mogelijkheden voor een overgangstermijn in kaart te brengen. Het gaat dan om enerzijds 
de lagere inkomsten vanuit Boete, Terugvordering en Verhaal en anderzijds de extra inzet 
wanneer toch een overgangstermijn wordt ingesteld. Mogelijke extra kosten zullen via de 
tweede bestuursrapportage worden aangevraagd.  
 
Voor de aangevraagde middelen voor de extra formatie verwijzen we u naar het antwoord 
op vraag 20 van Gemeentebelangen.  

  



Partij Vraag  
nr 

Prog Onderwerp Vraag 

CU 
 
 
 

6 7 
p.50 

Inzet jeugdwerkers in de scholen.  
 

Vraag:  
Inzet jeugdwerkers in de scholen. Geldt dit alleen voor de basisscholen of ook voor het 
Agnietencollege in Nieuwleusen? 
 
 
Antwoord: 
Jongerenwerkers van SAAM zijn al vele jaren actief bij het Agnietencollege. De inzet die 
bedoeld wordt met het project jongerenwerkers in de school betreft specifiek de inzet bij 
het basisonderwijs.  
 

CU 7 7 
p.50 

POH Jeugd   
 
 

Vraag: 
Er wordt gesproken twee andere huisartsenpraktijken, maar er zijn er toch meer? In de 
hele gemeente? Kunnen zij worden verplicht hier aan mee te werken? 
 
Antwoord: 
Formeel zijn er meer huisartsen praktijken. Ten aanzien van de POH-jeugd was de 
gedachte dat er per kern voor de daar samenwerkende praktijken een POH-jeugd wordt 
aangesteld. Huisartsenpraktijken kunnen niet worden verplicht tot het opnemen van een 
POH-jeugd in praktijk of tot samenwerking met een POH-jeugd 
 
Zie ook beantwoording van vraag  22 GB en 5 VVD 
 

 
  



D66 
Partij Vraag  

nr 
Prog Onderwerp Vraag 

D66 1 1  
p. 17 

Arbeidskansen werknemers 
zonder startkwalificatie 

Vraag: 
“Investeren in arbeidskansen voor werknemers zonder startkwalificatie” 
Wij hebben niet kunnen lezen/of vinden wat hier de plannen voor inhouden en wat de 
kosten daarvoor zijn, kunt u dit wellicht toelichten? 
 
Antwoord: 
De uitvoering hiervan is grotendeels belegd via de Human Capital Agenda (HCA) vanuit 
de Regio Zwolle. Via initiatieven als Groei Vooruit en Upgrade Jezelf kunnen sectoren, 
individuele werkgevers en individuele inwoners een beroep doen op verschillende 
mogelijkheden die bijdragen aan een duurzaam loopbaanperspectief. Denk aan om- of 
bijscholing, deelcertificaten, voorschakeltrajecten, werkstages etc. De financiering 
verloopt grotendeels via het HCA fonds waaraan ook de gemeente Dalfsen heeft 
bijgedragen. Daarnaast dragen werkgevers voor 50% bij. De bijkomende kosten voor de 
gemeente Dalfsen (los van de investering die in de HCA is gedaan) zijn nihil en bestaan 
bijvoorbeeld uit het vergoeden van werkstages.  

D66 2 1  
p. 23 

Doorontwikkeling organisatie en 
diverse formatie uitbreidingen  

Vraag: 
Doorontwikkeling organisatie en diverse formatie uitbreidingen (basistaken en 
versterking). 
Er is voor deze taken, naast die die al uitgevoerd worden, € 500.000,- gereserveerd 
jaarlijks 
a. Wat gaat er voor deze bedragen uitgevoerd worden? 
b. Wat is hiervan structureel 
c. Wat is hiervan incidenteel 
 
Antwoord: 
De gevraagde 500K wordt gebruikt voor het anders inrichten van de gemeentelijke 
organisatie. We dikken in van 5 naar 3 domeinen. De huidige span of control/attention van 
de managers is veel te groot waardoor er veel te weinig aandacht gegeven kan worden de 
medewerkers. Daarom willen we een kleine tussenlaag creëren van teamleiders die 
primair verantwoordelijk zijn voor alle piofach* taken van hun team. Teamleiders zitten 
dichter op hun medewerkers, weten beter wat er leeft en speelt.  
Dit zijn structurele kosten.  
 
* personeel, informatievoorziening, organisatie, financiën, algemene zaken, communicatie, huisvesting 

 



Partij Vraag  
nr 

Prog Onderwerp Vraag 

D66 
 
 
 

3 1  
p. 38 

Goed Goan Vraag:  
Goed Goan 
Nu is hier nog geen besluitvorming over en kunnen er meerdere mogelijkheden zijn maar 
is er al een 1e indicatie te geven van de kosten als we het gaan uitvoeren zoals nu 
bedacht. 
 
Antwoord: 
Op dit moment is alleen een zeer grove indicatie te maken. Zoals aangegeven behelst het 
nieuwe concept-vergadermodel een aantal onderdelen, die ieder voor zich een bepaalde 
investering met zich meebrengen. Een wijziging in de vergaderfrequentie en het 
organiseren van meer bijeenkomsten met en voor inwoners vraagt om een structurele 
investering in commissieleden, ambtelijke capaciteit bij de griffie en kosten voor het 
organiseren. De bandbreedte ligt indicatief tussen de € 50.000 en € 100.000 op jaarbasis. 
Een extra vergaderzaal, al of niet voorzien van audio/videoapparatuur, vraagt om een 
interne verbouwing waarmee een incidentele investering gepaard zal gaan. Het heeft de 
voorkeur om die laatste investering in het licht van het totale kantoorconcept te bekijken.  
 

D66 4 1  
p. 38 

Regiodeal Vraag:  
Regiodeal 
De bijdrage van een inwoner voor de regiodeal verdubbelt in 4 jaar tijd, is de regiodeal 
voor onze inwoner deze verdubbeling waard en wat merkt de inwoner concreet hiervan? 
 
Antwoord: 
De stijging voorziet deels in een inflatiecorrectie en de structurele financiering van de 
basisdienstverlening. Deze laatste is essentieel is voor het behouden en uitbreiden van 
het ‘merk’ regio Zwolle en de zichtbaarheid ervan, en vormt de basis voor de regionale 
samenwerking. Deze kosten worden nu nog incidenteel gedragen door enkele partners.  
In de bijdrage is ook voorzien in een reservering ten behoeve van cofinanciering vanuit 
Regio Zwolle, wat noodzakelijk is om via een regio deal middelen van het Rijk te 
verkrijgen voor specifieke opgaven. Welke opgaven dit worden – en wat onze inwoners 
daarvan gaan merken - is nu nog niet bekend. 
  
Verder voorziet de agenda in een uitbreiding van de bestaande uitvoeringsprogramma’s 
op het vlak van Economie en arbeidsmarkt (Groei Vooruit, Ontwikkelfonds, Upgrade 
Jezelf, sectorale aanpak, ondernemersprogramma’s etc.) voor inwoners en ondernemers 
uit de regio. Zo wordt bijvoorbeeld de sectorale aanpak verbreed naar tien sectoren en 
gaan de investeringsbudgetten voor ondernemersprogramma’s bij economie omhoog. De 



Partij Vraag  
nr 

Prog Onderwerp Vraag 

gevraagde bijdrage van partners komt voor 90% ten goede aan investeringsbudgetten, 
bedoeld ter ondersteuning van inwoners en werkgevers. Dit biedt ook voor inwoners van 
de gemeente Dalfsen meer mogelijkheden. 
  
Daarnaast worden nieuwe programma’s ingezet met als doel om in samenhang te sturen 
op de ruimtelijke opgaven. Dat draagt bij aan de realisatie van een veilige, 
klimaatadaptieve, gezonde en duurzame leefomgeving voor de inwoners van Dalfsen, en 
biedt de mogelijkheid om de balans tussen stad Zwolle en ons platteland te bewaken en 
werk te maken van de vitaliteit van onze kernen.  
 

D66 
 
 
 

5 3 (p. 
43) 

Degeneratie 
verhardingsoppervlak 

Vraag:  
Degeneratie van het verhardingsoppervlak. 
Heb nog wel meerdere voorbeelden, maar mag dit voortaan in B1? 
 
 
Antwoord: 
Wij gaan voor het woord degeneratie voortaan ‘verslechtering als gevolg van veroudering’ 
gebruiken. 
 

D66 6 3 (p. 
44) 

Openbare Verlichting, Verledden Vraag: 
Verledden” komt meerdere keren terug en wordt daardoor ietwat ondoorzichtig  
a. Gaan de afschrijvingen en onderhoud niet omlaag gelet op led 
b. (p32 blz 59) Vallen deze kosten voor “verledden” niet eerder dan 2026 en 2027 
 
Antwoord: 
a: De afschrijving houden wij aan zoals het is: armaturen 25 jaar en de lichtmasten 50 
jaar. Wij verwachten dat de onderhoudskosten op den duur wel naar beneden gaan. 
 
b: Het vervangen naar Led start naar verwachting dit jaar. Wij willen dit z.s.m. afronden, 
liefst in 2 jaar. Dit betekent dat in 2026 alle openbare verlichting in de gemeente Dalfsen 
voorzien is van ledverlichting. 
 



Gemeentebelangen 
Partij Vraag  

nr 
Prog Onderwerp Vraag 

GB  
 
 
 

1 9 (p. 
10) 

Woonzorgvisie Vraag:  
Woonzorgvisie. 
In 2025 moeten we beschikken over een huisvestingsvergoeding. Werken we hier al naar 
toe? 
 
 
 
Antwoord: 
Ja. De West-Overijsselse gemeenten hebben de provincie gevraagd een uniforme basis 
voor de huisvestingsverordening op te stellen, zodat niet ieder gemeente hier zelf het wiel 
moet uitvinden en er uniformiteit zal zijn. Er is ruimte voor specifieke aandachtspunten 
voor Dalfsen die u worden aangeboden in de woonzorgvisie. 
 
 
 

GB  
 
 
 

2 6 
p. 11 

Spreidingswet Vraag:  
Spreidingswet 
Zijn hier al concrete plannen? 
 
Antwoord: 
Ondanks het advies van de Raad van State en de reactie van de VNG heeft het kabinet 
de Wet Gemeentelijke Taak mogelijk maken asielvoorzieningen (Spreidingswet) vrijwel 
ongewijzigd aangeboden aan de Tweede Kamer. Op 1 juni hebben de betrokken partijen, 
waaronder de VNG hun reacties mondeling toegelicht tijdens een commissievergadering 
van de Tweede Kamer. De beoogde inwerkingtreding van de wet is voorzien op 1 januari 
2024. Inmiddels is een uitwerking van de vorm van een concept Algemene Maatregel van 
Bestuur opgesteld. We volgen het wetgevingstraject met belangstelling.  Er zijn dus nog 
geen concrete plannen. 
 

  



Partij Vraag  
nr 

Prog Onderwerp Vraag 

GB  
 
 
 

3 4  
p. 17 

Initiatieven van bedrijven Vraag:  
Initiatieven van bedrijven. 
In dit stuk wordt aangegeven dat er nieuwe kavels worden uitgegeven op 
bedrijventerreinen onder andere in Nieuwleusen. Kan er aangegeven worden waar deze 
in Nieuwleusen worden uitgegeven? 
 
 
Antwoord: 
Op dit moment kunnen we dit niet aangeven. 
Het onderzoek naar de geschikte locatie voor bedrijven terreinen wordt de komende 
maanden uitgevoerd. 
In 2024 geven we invulling aan de uitkomsten van het locatieonderzoek naar nieuwe 
bedrijventerreinen. In welke kern(en) waar dit gerealiseerd kan gaan worden zal het 
onderzoek duidelijkheid moeten geven. 
 

GB 4 9  
p. 18 

Regionale betrokkenheid Vraag:  
U schrijft dat het dat de gemeenten Zwolle, Staphorst Dalfsen en Zwartewaterland 
samenwerken aan een gebiedsvisie voor het gebied ten noorden van de Vecht. Prima, 
maar wat gaat er gebeuren met het gebied ten zuiden van de Vecht? Is hier geen 
samenwerking? 
 
 
Antwoord: 
De samenwerking om te komen tot een gebiedsvisie ten noorden van de Vecht is op 
verzoek van de bewoners in dit gebied gestart. Dit omdat er veel opgaven vanuit de 
verschillende partners landen in dit gebied. De belangenverenigingen voelden de 
noodzaak hier aandacht voor te vragen, waar dit traject is uit ontstaan. Ten zuiden van de 
Vecht speelt dit minder, omdat er op dit moment minder opgaven landen. Mocht een 
vergelijkbare oproep komen, dan zullen wij uiteraard bekijken of wij hier op dezelfde 
manier mee om kunnen gaan. Overigens werken wij nog steeds met veel partners samen 
in alle gebieden rondom de Vecht in netwerkorganisatie Ruimte voor de Vecht.  
 

  



Partij Vraag  
nr 

Prog Onderwerp Vraag 

GB  
 
 
 

5 8 
p. 19 

Duurzaamheid en milieu Vraag:  
Duurzaamheid en milieu 
Zoals bekend bent u druk in gesprek met inwoners Dalfserveld. In de concepten zijn hier 3 
windmolens ingetekend. Nu komt de provincie met de eis dat dit er 4 moeten worden. Hoe 
denkt u hierover? En vooral vertrouwen inwoners naar overheid. Samen plannen maken 
en een hogere overheid die dit van tafel veegt met hogere eisen. 
 
Antwoord: 
Uit navraag bij de provincie Overijssel blijkt dat dit voornemen bedoelt is voor solitaire 
windplannen. Zoekgebied Dalfserveld maakt onderdeel uit van het grotere windcluster 
Zwolle-Staphorst-Dalfsen-Zwartwaterland. De eis van minimaal 4 molens is hier niet van 
toepassing. 
 

GB 6 8 
p. 19 

Energiebedrijf Vraag: 
Besluitvorming lokaal energiebedrijf  
Vanwaar nu pas in die periode en niet in 2023? 
 
Antwoord: 
De agendacommissie heeft een verzoek ontvangen om het voorstel in september 2023 
opiniërend te bespreken. Hierover is onlangs een raadsmemo gedeeld. 

GB  
 
 
 

7 Inwon
erbetr
okken
heid  
p. 21 

Versterken voor de toekomst Vraag:  
Versterken voor de toekomst 
Jaar 2024 geeft een veel groter bedrag van ruim 500.000 meer. Waar zit dit in? 
 
 
 
Antwoord: 
Dit betreft het budget maatschappelijke initiatieven die voor € 500.000 incidenteel in 2024 
is opgenomen.  
 



Partij Vraag  
nr 

Prog Onderwerp Vraag 

GB  
 
 
 

8 1 
p. 22 

Protocol agressief gedrag Vraag:  
Minister Wiersma heeft recentelijk ontslag genomen wegens verbaal agressief gedrag. Is 
voor dergelijk gedrag bij ons een protocol? 
 
Antwoord: 
Er is een beleidsnota ongewenste omgangsvormen vastgesteld welke is opgenomen in 
hoofdstuk 11.3 van ons personeelshandboek.  
Dit is met name intern gericht.  
Daarnaast zijn er huisregels agressie en geweld, welke zijn opgenomen in hoofdstuk 11.2 
van ons personeelshandboek, deze zijn extern gericht. 
 

GB  
 
 
 

9 2 
p. 25 

Integriteitsbescherming Vraag:  
Integriteitsbescherming 
Vanwege de wet Bibob is er een uitgebreide capaciteit nodig. Is dit nog bovenop de 
uitbreiding die 26-06-2023 zeer waarschijnlijk is goedgekeurd door de raad? 
 
Antwoord: 
Het actualiseren van de Bibob-beleidsregel staat op de planning. Het vaststellen hiervan 
is een college-bevoegdheid, maar de beleidsregel zal voorafgaand aan de vaststelling 
door het college opiniërend aan uw raad worden voorgelegd. Dit zal na de zomer 
gebeuren. Op basis van de interne concepten van deze geactualiseerde beleidsregel is 
de inschatting dat hier extra ambtelijke inzet (en dus middelen) voor nodig is. Vandaar dat 
dit al zo is opgenomen in de PPN 
 

GB  
 
 
 

10 3  
p. 26 

Gezond leven Vraag:  
Gezond leven 
Er wordt gewerkt aan het versterken van de fietsroutenetwerk. Valt de uitbreiding hiervan, 
zoals fietspad Raalte-Lemelerveld, Nieuwleusen-Staphorst en verbreding fietspad richting 
Ommen hier ook onder? 
 
Antwoord: 
In het coalitieakkoord staat aangegeven dat veilige en aantrekkelijke fietsroutes tussen de 
kernen in de gemeente en met de omringende plaatsen belangrijk zijn en dat we de 
fietsroutes en paden verder willen verbeteren en versterken. Binnen de integrale fietsvisie 
is budget beschikbaar gesteld, om belangrijke onderdelen uit de fietsvisie te realiseren. 
Hier vallen de onderdelen fietspad Raalte-Lemelerveld, Nieuwleusen-Staphorst 
(Evenboersweg) en verbreding fietsroute (Maneweg) richting Ommen onder. 
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GB 11 1 
p. 37 

Budget maatschappelijke 
initiatieven 
 
 

Vraag: 
Budget maatschappelijke initiatieven 
Is dit bedrag van 5 ton uit voorzorg opgevoerd. Waar gaat u dit aan uitgeven? 
 
Antwoord: 
Dit betreft een eenvoudige regeling voor het honoreren van maatschappelijke initiatieven. 
Hiervoor kunnen uiteenlopende onderwerpen in aanmerking komen. Nader beleid wordt 
opgesteld en aan uw raad voorgelegd.  
 

GB 12 1 
p. 38 

Forensenbelasting Vraag: 
Forensenbelasting 
Is de forensenbelasting ook bedoeld voor inwoners van Dalfsen, die in de gemeente 
Dalfsen een 2e huisje hebben? 
 
Antwoord: 
Forensenbelasting is bedoeld voor inwoners die in een andere gemeente zijn 
ingeschreven, maar in de gemeente Dalfsen een tweede woning hebben. 
 

GB 13 1 
p. 39  

Archief collectie Overijssel Vraag: 
Archief collectie Overijssel 
We zien hier een incidenteel nadeel van 60.000. 
Archiveren doe je toch jaarlijks? Van waar deze eenmalige post? 
 
Antwoord: 
De vergoeding die Collectie Overijssel (voorheen HCO Historisch centrum Overijssel) 
vraagt voor het bewaren en beheren van de historische stukken van de gemeente wordt 
sterk verhoogd. In het jaar 2024 moeten we nog gebruik maken van de diensten van de 
Collectie Overijssel. Daarom is het budget voor dat jaar aangepast. Naast dat we in 
onderhandeling zijn met Collectie Overijssel over de prijsstijging, wordt ook gezocht naar 
alternatieve oplossingen. Deze verkenning bevindt zich nog in prematuur stadium 
waardoor de financiële consequenties nog niet kunnen worden ingeschat. 
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GB 14 1 
p. 41 

Organisatieontwikkeling Vraag: 
Organisatieontwikkeling 
De uitbreiding van teamleiders zal nodig zijn, maar is dit ook gerelateerd aan de span en 
controle? Deze lijkt door tekort niet toe te nemen. 
 
Antwoord: 
De uitbreiding is noodzakelijk. De span of control van de huidige managers is veel te 
groot, waardoor er te weinig aandacht is voor de medewerker. Manager weet 
onvoldoende wat er op individueel niveau leeft. Dichterbij de medewerker staan heeft een 
positief effect op de arbeidsvreugde. Medewerker voelt zich meer gezien en gehoord en 
er kan beter worden ingespeeld op wat er leeft. Zeker in deze tijd van krapte op de 
arbeidsmarkt is het belangrijk voldoende aandacht te hebben voor de medewerkers.  

GB 15 3 
p. 43 

Civiele kunstwerken Vraag: 
Civiele kunstwerken 
Hoe kan het splitsen van budget resulteren in een vraag naar extra middelen (70k)? Wat 
zien we nog meer terug voor dit bedrag? 
 
Antwoord: 
Door een nieuw financieringssysteem (vanuit het MJOP) is het genoemde bedrag het 
reserveren van middelen. De onderhouds- en vervangingskosten worden geleidelijk 
verdeeld over de komende begrotingsjaren.  

GB 16 3 
p. 44 

OV hubs Vraag: 
OV hubs 
Worden deze ingericht met oplaadvoorzieningen? En wat is dan de achterliggende 
gedachte dat mensen samen gaan reizen? 
 
Antwoord: 
In het collegeprogramma is aangegeven dat het openbaar vervoer een reëel alternatief 
moet zijn. Door verschillende vormen van vervoer beter op elkaar aan te sluiten, komen 
we sneller aan op onze bestemming. Goede overstapvoorzieningen (OV-hubs) zijn 
daarom noodzakelijk. 
We willen graag in elke kern een OV hub realiseren en bij voorkeur te combineren met 
een OV voorziening zoals treinstation of een bushalte. Bij een OV hub zijn ook overige 
voorzieningen aanwezig, zoals (elektrische) deelfietsen en/of deelauto’s. Daarnaast 
goede parkeervoorzieningen voor de fiets en/of auto eventueel met oplaadvoorzieningen. 
Vanuit het OV kan door deze extra voorzieningen, makkelijk de overstap worden 
gemaakt. Per kern wordt per locatie gekeken welk aanbod van voorzieningen passend is. 
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GB 17 4 
p. 46 

Economische zaken Vraag: 
Economische zaken 
Voorbereidingskrediet  onderzoek bedrijventerreinen Dalfsen NL ad 200k. Vorig jaar lazen 
wij ook al onderzoek naar bedrijven terreinen. Hoe zit dit? Wat is de status? En wie doet 
dit onderzoek? 
 
Antwoord: 
Het locatieonderzoek wordt de komende maanden door adviesbureau STEC uitgevoerd.  
Na besluitvorming over de nieuwe uitleggebieden kan, na verwerving van de gronden, de 
voorbereiding in 2024 starten om te komen tot een bestemmingsplan. De opgevoerde 
200k zal voor laatstgenoemde worden ingezet. 
 

GB  
 
 
 

18 5  
p. 47 

Leerlingenvervoer Vraag:  
Leerlingenvervoer 
We lezen hier dat u geen rekening hebt gehouden bij dit structurele nadeel met de forse 
indexering die u verwacht. Waarom niet? 
 
Antwoord: 
De indexatie voor 2023 bedraagt 13,7%. De gemiddelde indexatie over de laatste 5 jaar 
(inclusief 2023) bedraag 5,24%. Met deze tekst was bedoeld uit te drukken dat bij de 
indexatie voor de jaren na 2024 niet is gerekend met het hoge percentage, maar met het 
gemiddeld percentage.  
 

GB 19 6 
p. 49 

Inkomensondersteuning Vraag: 
Inkomensondersteuning 
Naar verwachting wordt de wettelijke saneringstermijn bij schuldhulpsanering per 1 januari 
teruggebracht van 3 naar 1,5 jaar. Betekent dat deze inwoners sneller uit de schulden 
komen of worden schulden eerder kwijtgescholden? 
 
Antwoord: 
Ja, voor de inwoners die per 1 juli 2023 in aanmerking komen voor een (wettelijke of 
minnelijke) schuldsanering, duurt het traject 18 in plaats van 36 maanden. Daarna wordt 
het restant van het schuldenbedrag kwijtgescholden (zoals nu dus pas na 36 maanden 
gebeurt).  
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GB 20 6 
p. 49 

Schuldhulpverlening Vraag: 
Schuldhulpverlening. 
Bij de jaarrekening hebben we hier een vraag over gesteld ivm daling van mensen die 
hulp nodig hebben. Nu 1 week later lezen we hier een heel ander verhaal, zelfs met 
uitbreiding formatie. Indien nodig prima, maar hoe moeten we dit duiden? 
 
Antwoord: 
De beantwoording bij de jaarrekening had betrekking op een mogelijke daling van 
inwoners met bewindvoering. Dit wordt niet door de gemeente, maar door de rechtbank 
toegekend. De formatie uitbreiding die nu wordt aangevraagd betreft de extra inzet voor 
vroegsignalering (door inzage in betalingsachterstanden en contacten met verwijzende 
instanties te intensiveren) en het zelf uitvoeren van fase 1 van de schuldhulpverlening. 
Daarmee zetten we als gemeente meer en beter in op preventie, hebben we meer regie 
op de inzet van het voorliggend veld en de inhoud van het plan van aanpak en verbeteren 
we het opdrachtgeverschap naar de organisatie die fase 2 (de schuldsaneringen, 
budgetbeheer et cetera) voor ons uitvoert. Ook intensivering als gevolg van de verkorting 
van de wettelijke saneringstermijn (zie vraag 19 GB) leidt tot een formatieve behoefte.  
 

GB  
 
 
 

21 7 
p. 50 

Jeugdzorg Vraag:  
Jeugdzorg 
Dit was de grootste post in de 1e berap. In deze PPN staat dat 2024 is gebaseerd op 
gelijkblijvende aantallen gebruikers. Is dit wel realistisch? 
 
Antwoord: 
Het aantal jeugdigen in de geïndiceerde jeugdhulp blijft ongeveer stabiel. Daarmee achten 
wij dit uitgangspunt realistisch. Effect op de lokale kosten zijn wel te verwachten van de  
kostprijsontwikkeling in de markt (inflatie en CAO-effecten) en van toename van 
(zwaardere) problematiek.  
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GB 22 7 
p. 50 

POH jeugd huisartsenpraktijken Vraag: 
POH jeugd huisartsenpraktijken. 
Werken de huisartsenpraktijken ook samen in de kernen, zodat ze de jeugd doorverwijzen 
naar deze praktijkondersteuner. En uitbreiden naar 2 andere huisartsenpraktijken 
betekent dit niet meer kosten dam de 40k die is benoemd? Staat in de sept. Circulaire 
2021 wel toegekend en opgenomen in de algemene middelen. Betekend dat deze 
uitbreiding niet in de begroting hoeft worden opgenomen? 
 
Antwoord: 

- Er is geen sprake van samenwerking en doorverwijzing tussen 
huisartsenpraktijken in de verschillende kernen.  

- De genoemde € 40.000 voor 2026 en 2027 betreffen geen kosten, maar de 
verwachte besparing als gevolg van inzet van de POH-jeugd 

- De benodigde middelen voor de uitbreiding van de POH-jeugd zijn opgenomen in 
deze PPN .  

 
Zie ook vraag 5 VVD  en vraag 7 CU 
 

GB 23 7 
p. 51 

Jeugdwerkers in de school Vraag: 
Jeugdwerkers in de school 
De effecten zullen uitsluitsel moeten geven, maar ook het voorvoeld en andere signalen. 
Hoe wordt hierop gestuurd en wat moet het effect zijn? 
 
Antwoord: 
De gedachte is dat de samenwerking tussen de jongerenwerkers en school leidt tot 
laagdrempelig contact met ouders en kinderen over (opvoed)vraagstukken die er spelen. 
Daarnaast kunnen ook leerkrachten makkelijk contact zoeken met het jongerenwerk om 
vragen die zij hebben te bespreken. Op deze manier kunnen problemen vroegtijdig 
worden gesignaleerd en worden begeleid vanuit het jongerenwerk, waardoor zwaardere 
problematiek kan worden voorkomen. Met elkaar wordt een nieuwe methodiek ontwikkeld 
die voor de ouders en kinderen, de scholen, de gemeente en voor de verschillende 
organisaties leidt naar meer normaliseren. Er wordt onderzoek gedaan op twee scholen 
door de GGD en Hogeschool Windesheim naar de succesfactoren van normaliseren en 
de samenwerking op jeugd, leerkrachten en ouders. De afronding van het Onderzoek is 
medio 2023 gepland.  
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GB 24 7 
p.51 

WMO  Vraag: 
WMO 
Nieuwe contracten hulp in de huishouding. Aantal afgenomen maar duurdere indicaties. 
Wat verstaan we onder duurdere indicaties? En wordt er geen eigen bijdrage meer in 
rekening gebracht bij Hulp huishouding? 
 
Antwoord: 
In de loop van 2021 is het aantal indicaties sterk gestegen. In verband met het afschaffen 
van de algemene voorziening zijn in 2022 alle inwoners die gebruik maakten van Hulp bij 
het Huishouden opnieuw gescreend door de gemeente. Dat leidde tot een afname van het 
aantal indicaties in 2022 met 70. Ondanks het voordeel dat dit heeft opgeleverd is er als 
gevolg van een stijging in het aantal aanvragen voor een indicatie HH per saldo sprake 
van een structureel nadeel. 
Met duurdere indicaties wordt bedoeld op het ook in de Berap gemelde effect dat er 
sprake is van een toename van complexiteit van de ondersteuningsvraag. Dit leidt tot 
duurdere inzet van ondersteuning (meer uren en/of andere modules). 
 
Er wordt voor het gebruik van geïndiceerde Wmo voorzieningen, zoals Hulp bij het 
huishouden een eigen bijdrage in rekening gebracht volgens de landelijke afspraken van 
€19,00 euro per maand per huishouden. Alleen inwoners met een inkomen dat valt onder 
het vastgestelde minimabeleid worden vrijgesteld van betaling.  
 

GB 25 8 
p. 53 

Begraafplaatsen Vraag: 
Begraafplaatsen 
1. Wat staat er concreet op het programma voor Welsum? 
2. Kan ophogen van gronden in Nieuwleusen met eigen mensen gedaan worden? 
 
Antwoord: 
ad 1. Wat staat er concreet op het programma voor Welsum? 
Er wordt eerst een visie ontwikkeld voor het begraven in de gemeente Dalfsen. Deze visie 
wordt u aangeboden. Nadat deze visie is vastgesteld kan pas concreet in beeld worden 
gebracht wat dit betekent voor de bestaande inrichting van de begraafplaats. Hierbij wordt 
ook onderzocht hoe om te gaan met de bestaande gebouwen (columbarium en 
beheerdersgebouw) en de entree.  
 
ad 2. Kan ophogen van gronden in Nieuwleusen met eigen mensen gedaan worden? 
Het is niet mogelijk om het ophogen van de gronden door eigen mensen te laten doen. De 
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reden hiervoor is dat de klus te groot en te omvangrijk van aard is om in eigen beheer uit 
te voeren. Bovendien hebben aannemers ook de handel in zand wat wij niet hebben.  Dit 
kan veel financiële voordelen hebben als je het werk  meervoudig aanbesteed. Uiteraard 
kunnen we de aanplant van groen wel zelf verzorgen. 

GB 26 8 
p.53 

Duurzaamheid en milieu 
 
 

Vraag: 
Negatief resultaat nu en komende jaren met name door resultaat van de 
Omgevingsdienst. De rijkssubsidies/rijksbijdragen compenseren onvoldoende de 
uitgaven. Zijn deze verwachte uitgaven wel realistisch genoeg, gezien de grote opgaven 
die er zijn op het gebied van duurzaamheid en milieu. Denk aan oa ontwikkelingen 
Dalfserveld en de warmtetransitie. Of kunnen we nog subsidies aanvragen, die nog niet 
zijn meegenomen in dit overzicht van de PPN? 
 
Antwoord: 
De werkzaamheden van de Omgevingsdienst staan los van het lokale 
duurzaamheidsbeleid en de bijbehorende budgetten Daarnaast dient verantwoording te 
worden gegeven over de inzet en uitvoering. We zijn alert op nieuwe subsidies of 
regelingen. 

GB 27 9 
p.56 

Uitvoeringsplan visie Backxlaan 
 
 

Vraag: 
De visie is volgens planning dit jaar gereed. Hoe zinvol is het om nu budget te ramen voor 
de uitvoer hiervan als we nog niet helder hebben wat er in de visie komt te staan? 
 
Antwoord: 
Als de visie eind van dit jaar wordt opgeleverd, zit daar ook een uitvoeringsparagraaf bij. 
Het is belangrijk om budget te hebben voor het inhuren van externe deskundigheid om 
deze paragraaf snel uit te werken tot concrete projecten in omvang, tijd en geld.  
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GB 28 9 
p.58 

Wegen Oosterdalfsen Noord. 
 
 

Vraag: 
U schrijft neutraal budget. Deze totale grondexploitatie is dus niet winstgevend? 
Als dit juist is en er nog aanzienlijke aanpassingen gedaan moeten worden aan 
omliggende wegenstructuur, kunnen we dan concluderen dat deze exploitatie een 
negatief resultaat teweeg zal brengen? 
 
 
Antwoord: 
De wijziging met de extra sociale woningbouw komt ongeveer budgetneutraal uit, waar 
het gaat om de voorlopige grondexploitatie. 
Op basis van de BBV voorschriften is de aanpassing van de wegenstructuur slechts deels 
toe te rekenen aan Oosterdalfsen Noord.  
Voor de aanpassing van de wegen ontvangt u een separaat voorstel. 

GB 29 9 
p.59 

Strategische aankopen.  
 
 

Vraag: 
We hebben hiervoor mandaat gegeven aan het college. Is deze eindig in 2026, aangezien 
u voor 2027 geen bedrag hebt ingevuld? 
 
Antwoord: 
Nee, deze verhoging is structureel en eindigt niet in 2026.  
 

GB 30 9 
p.60 

Strategische aankopen.  
 
 

Vraag: 
Aan welk bedrag denkt u om dit mandaat te verhogen? 
 
Antwoord: 
De verhoging bedraagt € 1 miljoen, waarmee het totaal budget voor strategische 
aankopen op € 2 miljoen komt. Abusievelijk staat in de tabel p.59 1 miljoen vermeld. 
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GB 31 5 
p.61 

Totaal overzicht kapitaalmarkten 
 
 

Vraag: 
Voor sportparken Nieuwleusen en Lemelerveld boekt u een positief bedrag in en Gerner 
een negatief bedrag. Waar ligt het verschil? 
 
 
Antwoord: 
De afschrijvingslast kunstgrasvelden van Sportpark Gerner vanaf 2025 was geraamd op 
basis van een termijn van 15 jaar. De afschrijvingstermijnen zijn nu aangepast naar 10 
jaar op basis van werkelijk gebruik. Dit resulteert in een jaarlijks nadeel van ruim € 47.000.  
 
Voor de sportparken Nieuwleusen en Lemelerveld was bij de begroting 2023 - 2026 
rekening gehouden met een jaarlijkse afschrijvingslast kunstgrasvelden van € 90.000. U 
heeft op 24 oktober 2022 het besluit genomen een extra krediet beschikbaar te stellen. Bij 
de berekening van de afschrijvingslast werd geen rekening gehouden met de al begrootte 
afschrijvingslast van € 90.000. Dit resulteert nu in een voordeel vanaf 2024. 

GB 32 8 
p.65 

Klimaatakkoord 
 
 

Vraag: 
Zijn de regelingen SPUK en CDOKE al meegenomen in het overzicht van pag. 53 
(rijkssubsidies/rijksbijdragen)? 
 
Antwoord: 
Ja. Deze zijn aangevraagd en toegekend.  
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VVD 
 
 
 

1 6 p.8 Woningen statushouders en 
vluchtelingen 

Vraag:  
Benodigde woningen voor statushouder & vluchtelingen.  
U geeft aan dat u gaat inschatten welke effecten dit gaat hebben en hoe we hier mee om 
willen gaan. Wanneer kunnen we dit onderzoek verwachten en welke vragen staan hierbij 
centraal? 
 
 
Antwoord: 
Wij hebben op basis van de taakstelling zicht op de benodigde woningen voor de korte 
termijn. Wanneer er meer bekend is over de effecten van de Spreidingswet (zie vraag 2 
GB) brengen wij de gevolgen hiervan in kaart.  
 
 

VVD 2  9 
p.10 

Nationaal & provinciaal 
programma landelijk gebied 
 

Vraag: 
Nationaal & provinciaal programma landelijk gebied.  
We lezen dat de Provincie een voorstel heeft ingediend bij het Rijk tav de stikstofplannen 
en dat de gemeentes hierbij betrokken zijn. Hoe is dit plan tot stand gekomen en welke 
stakeholders zijn hierbij betrokken (en op welke wijze)? 
 
 
Antwoord: 
De gemeente is op meerdere manieren betrokken. De provincie Overijssel is opgedeeld in 
zes deelgebieden, waarbij de gemeente Dalfsen samen met Ommen en Hardenberg 
onderdeel uitmaakt van het Vechtdal. Elk deelgebied kent een gebiedsteam onder leiding 
van gebiedsregisseurs, met daarin verder agrarische vertegenwoordiging, groene (natuur) 
vertegenwoordiging en blauwe (water/waterschap) vertegenwoordiging en  één 
vertegenwoordiger van de gemeenten in zit (in dit geval Hardenberg). Zij hebben samen 
het gebiedsprogramma geschreven. De gemeenten stemmen hierbij regelmatig af, zodat 
Hardenberg hen goed kan vertegenwoordigen. 
Daarnaast kent het proces een ambtelijke gebiedstafel en een bestuurlijke gebiedstafel. 
Bij beide zit de gemeente Dalfsen aan tafel en levert zij actief input in het proces. De 
ambtelijke gebiedstafel heeft bijvoorbeeld meerdere conceptversies van het 
gebiedsprogramma gezien en van reactie voorzien. Als laatste zijn dit half jaar drie 
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gebiedsdagen georganiseerd waarbij breed is uitgenodigd bij belangenorganisaties en 
overheden en waarin input geleverd kon worden.  
Uiteindelijk blijft de provincie in de lead voor dit proces en bevoegd gezag. De gemeenten 
kunnen door actieve deelname aan het proces input leveren en meedenken. In de 
uiteindelijk benodigde gebiedsprocessen zal er ook mogelijkheid zijn voor inbreng. 
 

VVD 3 9  
p.10 

Nationale woon- en bouwagenda 
en programma woningbouw.  
 
 

Vraag: 
Nationale woon- en bouwagenda en programma woningbouw.  
U geeft aan dat in de wet Regie op de volkshuisvesting overheden het juiste gereedschap 
krijgen op hoeveel, waar en voor wie ze bouwen. Aan welke gereedschappen moet ik 
hierbij denken voor Dalfsen? 
 
Antwoord: 
U kunt hierbij denken aan de in 2025 verplichte huisvestingsverordening (zie ook vraag 
GB 1) met als afgeleide de urgentieverordening, maar ook het versnellen van procedures 
en het verstevigen van lokale prestatieafspraken met woningcorporaties behoren tot de 
gereedschapskist vanuit de (nog in te voeren) wet Regie op de volkshuisvesting. 
 
 
 

VVD 
 
 
 

4 Inl. 
p. 12 

Financiële ontwikkelingen.  
 
 

Vraag:  
U geeft (terecht) aan dat de uitkeringen vanuit het Rijk een grillig verloop kennen. 
Daardoor plannen we nu met grote tekorten, omdat het onduidelijk is wat het Rijk gaat 
bijdragen. Accepteert het Rijk ook dat we gaan begroten met deze tekorten? Zo niet, wat 
moeten we doen wat u betreft? 
 
Antwoord: 
De toezichthouder - provincie Overijssel - toetst of de begroting meerjarig structureel 
sluitend is. Grofweg wordt gekeken naar de volgende situaties: begroting 1e jaar is op 
orde én de meerjarenraming (laatste jaarschijf) is op orde, alleen de begroting (1e jaar) is  
op orde of alleen de meerjarenraming (laatste schijf is op orde, begroting én 
meerjarenraming zijn niet op orde. 
We hebben periodiek overleg met de toezichthouder waar dit een regulier agendapunt is.    
 
 

VVD 
 

5 7 
p.16 

Gezond en preventief.  
 

Vraag:  
U heeft het over de praktijkondersteuners Jeugd bij de huisartsen. Is dit voor alle kernen 
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 al gerealiseerd? Zo niet, wat is hiervoor de planning? 
 
Antwoord: 
Nee, dit is nog niet voor alle kernen gerealiseerd. We zijn gestart met de POH-
Lemelerveld. Evaluatie van deze pilot vindt binnenkort plaats. Op basis van de evaluatie 
zal de wijze waarop de inzet van POH-jeugd in de kernen een vervolg krijgt worden 
bepaald. Dat betreft ook de nadere planning. Daarbij zijn we wel afhankelijk van de 
medewerking van de huisartsenpraktijken. 
 
Zie ook vraag 22 GB en vraag 7 CU 
 

VVD 
 
 
 

6 3 
p.16 

Integraal kijken naar 
voorzieningen.  
 
 

Vraag:  
Wat bedoelt u met cofinanciering in relatie tot de Burgemeester Backxlaan? 
 
Antwoord: 
Daarbij gaan we kijken of er subsidiemogelijkheden zijn voor onderdelen van het nog op 
te stellen uitvoeringsplan. Denk hierbij aan de financiële ondersteuning door de provincie 
of een regiodeal met het Rijk. 
 

VVD 
 
 
 

7 4 
p.17 

Initiatieven van bedrijven.  
 
 

Vraag:  
Wat bedoelt u met initiatieven vanuit de samenleving waarbij bedrijven of winkels worden 
verplaatst? 
 
Antwoord: 
Hiermee is bedoeld dat we openstaan voor initiatieven voor verplaatsing van bedrijven en 
winkels. Ingediende initiatieven zullen getoetst worden binnen de vastgestelde 
beleidskaders.    
 

  



Partij Vraag  
nr 

Prog Onderwerp Vraag 

VVD 8 4 
p.17 

Bedrijventerreinen Dalfsen en 
Nieuwleusen 

Vraag: 
U wilt deze coalitieperiode bepalen of nieuwe bedrijventerreinen voor Nieuwleusen en 
Dalfsen haalbaar zijn. Betekent dit dat we deze coalitieperiode nog geen nieuwe 
bedrijventerreinen gaan aanwijzen/realiseren, maar alleen onderzoek daarnaar gaan doen 
en al die tijd geen bedrijventerreinen beschikbaar hebben voor Dalfsen en Nieuwleusen? 
 
 
Antwoord: 
We zetten in om binnen de coalitieperiode nog nieuwe uitleggebieden aan te wijzen en te 
gaan realiseren. 
Zie ook antwoord GB vraag 17. 
 
 

VVD 
 
 
 

9 5 Ontwikkeling haven Vraag:  
Economische zaken. Ontwikkeling haven.  
Wanneer kunnen we hier concrete plannen voor verwachten? 
 
Antwoord: 
De resultaten van het onderzoek worden conform planning eind 2023 verwacht. Op basis 
hiervan wordt het vervolg bepaald.  
 

VVD 
 
 
 

10 8 
p.30 

Duurzaamheid & milieu.  
 
 

Vraag:  
We lezen in de krant dat het energienet in Overijssel nu echt op slot zit. Welke 
consequenties heeft dit voor onze nieuwbouwplannen, nieuwe bedrijven, uitbreidingen 
van bedrijven en onze duurzaamheidsdoelstellingen voor 2030 en 2050? 
 
Antwoord: 
De netbeheerder geeft aan dat de geplande nieuwbouw momenteel gerealiseerd kunnen 
worden zonder netwerkproblemen. Voor grootverbruikers en grootschalige 
energieprojecten gelden wel beperkingen. Diverse initiatieven worden nu opgestart en 
uitgevoerd om deze beperkingen te omzeilen zoals kabeldelen en smartgrids. 
In september is dit onderwerp gepland om te bespreken in de raad. 

VVD 11 8 
p.30 

Gemeentelijk Energiebedrijf.  
 
 

Vraag: 
Wanneer kunnen we het genoemde voorstel verwachten in de Raad? 
 
Antwoord: 
Zie GB vraag 6. Hierover is onlangs een raadsmemo gedeeld. 



Partij Vraag  
nr 

Prog Onderwerp Vraag 

VVD 12 9 
p.32 

Woonzorgvisie 
 

Vraag: 
Afspraak die we hebben voor de vrije sector is dat 40% beschikbaar is voor starters, 30% 
voor ouderen en 30% is vrij. Aan de andere kant geeft u aan dat bouwprojecten in de vrije 
sector stilvallen (zie inleiding hoofdstuk Ontwikkelingen). Zijn deze streefcijfers dan nog te 
halen? Hoe presteren we nu? Wat doet u om deze streefcijfers toch te halen? 
 
 
Antwoord: 
In onze huidige woonvisie is 50% opgenomen voor sociale koop/huur en 50% voor 
vrijesector kavels. Binnen de 50% vrijesector hanteren wij de 30/40/30 verdeling om er 
voor te zorgen dat groepen starters en ouderen de meeste kans hebben om een kavel te 
bemachtigen. Uitbreidingslocaties kennen vaak een doorlooptijd van 8-10 jaar: gedurende 
de jaren fluctueert vraag en aanbod altijd. Met ons actieve grondbeleid zijn we in de 
gemeente Dalfsen zelf in staat om het uitgifte tempo te bepalen en daarmee te sturen op 
welke kavels op dat moment het beste op de markt gebracht kunnen worden. In de 
nieuwe woonzorgvisie (2024) maken we nieuw woonzorgbeleid wat actueel en 
toekomstbestendig is. 
 

VVD 13 9 
p.32 

Centrumplan.  
 
 

Vraag: 
U geeft aan dat we in een later stadium uitgewerkte voorstellen krijgen voor de andere 
deelgebieden.  
Wanneer komen deze voorstellen? 
 
Antwoord: 
We verwachten uiterlijk het eerste kwartaal van 2024 een beeldkwaliteitsplan van een of 
meer deelgebieden aan de raad voor te kunnen leggen. We kunnen op dit ogenblik nog 
geen planning geven van andere uitgewerkte voorstellen voor deelgebieden. 
 

 
 


